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                                                                                    Αθήνα, 24  Ιουλίου 2020 

 

                                                    ΕΡΩΤΗΣΗ  

Προς τον κ. Υπουργό Υγείας 

                   

ΘΕΜΑ: «Προκηρυσσόμενες θέσεις ιατρών στο Πανεπιστημιακό Γενικό 

Νοσοκομείο Πατρών-Ρίο» 

Στην  Ελλάδα, η οργάνωση και λειτουργία του συστήματος υγείας, ανήκει 

στη διακριτική ευχέρεια του νομοθέτη, η οποία ασκείται βασισμένη σε κριτήρια που 

έχουν σχέση με την κατάσταση υγείας του πληθυσμού και το γενικότερο σχεδιασμό 

του ΕΣΥ. Ωστόσο, εάν ο νομοθέτης έχει αδειοδοτήσει συγκεκριμένες ΜΕΘ με 

συγκεκριμένο αριθμό κλινών, δεν επιτρέπεται η υποστελέχωσή τους και η 

συνακόλουθη αδυναμία λειτουργίας τους. Επιπροσθέτως, το κράτος δεν 

απαλλάσσεται από την υποχρέωση  μέριμνας για την προστασία της υγείας των 

πολιτών ακόμη και σε περιόδους οικονομικής –δημοσιονομικής κρίσης και 

εποπτείας, αλλά υποχρεούται να λάβει μέτρα για να διασφαλίσει την κάλυψη του 

πληθυσμού σε εντατική θεραπεία.  

Προσφάτως, οι ιατροί και το νοσηλευτικό προσωπικό της Μονάδας 

Εντατικής Θεραπείας  του Νοσοκομείου του Ρίο, οι οποίοι, σε όλη αυτή τη δύσκολη 

και πρωτόγνωρη κατάσταση της πανδημίας του κορονοϊού, βρίσκονται ακούραστα 

και  αγόγγυστα στην πρώτη γραμμή της μάχης, εξέπεμψαν κραυγή αγωνίας και 

σήμα κινδύνου. Αφορμή για το ξέσπασμά τους, στάθηκαν οι ανακοινώσεις του 

Υπουργείου Υγείας για τον προγραμματισμό των προσλήψεων ιατρών, απ΄ όπου  

προκύπτει ότι, ουσιαστικά το Υπουργείο αφήνει χωρίς εντατικολόγους ιατρούς τη 

ΜΕΘ του νοσοκομείου του Ρίου, το οποίο αποτελεί νοσοκομείο αναφοράς του 

κορονοϊού σε όλη την Πελοπόννησο και τη Δυτική Ελλάδα.  

Των εν λόγω ανακοινώσεων του Υπουργείου Υγείας είχαν προηγηθεί 

επίσημες ενημερώσεις και εκκλήσεις των ιατρών της ΜΕΘ προς την 6η ΥΠΕ και το 

Υπουργείο Υγείας για την ανάγκη στελέχωσης της ΜΕΘ του ΠΓΝΠ με μόνιμο 

ιατρικό και νοσηλευτικό προσωπικό, καθώς και για την ανάγκη μείωσης κλινών 

ΜΕΘ, εξαιτίας της αριθμητικής ανεπάρκειας του ιατρικού και νοσηλευτικού 

προσωπικού. Οι ανακοινώσεις του Υπουργείου Υγείας για τον προγραμματισμό 

των προσλήψεων συμπίπτουν χρονικά με τις ανακοινώσεις και προειδοποιήσεις 
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των επιδημιολόγων, ότι ένα δεύτερο κύμα έξαρσης της πανδημίας του κορονοϊού 

βρίσκεται προ των πυλών.  

Με βάση τα παραπάνω, με γνώμονα ότι μπορεί να στοιχειοθετηθεί  ευθύνη 

του Δημοσίου εξαιτίας κακής οργάνωσης και λειτουργίας της υπηρεσίας, από την 

οποία δεν απαλλάσσεται με μόνη δικαιολογία την έλλειψη προσωπικού, με 

δεδομένη την κρισιμότητα των ημερών ενώπιον της πρωτόγνωρης αυτής 

πανδημίας και την αναγκαιότητα διασφάλισης επαρκών και υψηλού επιπέδου 

υπηρεσιών στον πληθυσμό με σεβασμό στην αξία και την αξιοπρέπεια του 

ανθρώπου, ο αρμόδιος Υπουργός ερωτάται:  

1) Ποιος είναι ο λόγος για τον οποίο δεν προκηρύσσονται οι δύο οργανικές θέσεις 

εντατικολόγων; Πρόκειται αυτές να προκηρυχθούν στο άμεσο μέλλον, στο πλαίσιο 

της μέριμνας, που το κράτος οφείλει να επιδεικνύει για την προστασία της υγείας 

των πολιτών; 

2) Αποτελούν οι δύο θέσεις που προκηρύσσονται για τη νέα καρδιοχειρουργική 

μονάδα νέες θέσεις ή αυτές είναι οι οργανικές θέσεις της γενικής ΜΕΘ;  

3) Πώς ακριβώς έχει διασφαλίσει το Υπουργείο Υγείας, ότι η λειτουργία των 17 κλινών 

ΜΕΘ- εκ των οποίων οι 4 είναι νέες- και 6 κλινών COVID ΜΕΘ, θα είναι ομαλή και 

η παροχή υπηρεσιών στον ασθενή ασφαλής και υψηλού επιπέδου, εφόσον το 

νοσοκομείο διαθέτει μόνο 8 ιατρούς εντατικολόγους ΕΣΥ, εκ των οποίων ο ένας 

βαίνει προς συνταξιοδότηση;  

4) Στο πλαίσιο άσκησης της διακριτικής ευχέρειας του νομοθέτη και στην περίπτωση, 

που τελικώς δεν προκηρυχθούν οι ως άνω δύο θέσεις εντατικολόγων, πρόκειται 

να μειωθεί ο αριθμός των κλινών της ΜΕΘ στο εν λόγω νοσοκομείο, λόγω 

υποστελέχωσης αυτής και συνεπακόλουθου κινδύνου αύξησης της θνησιμότητας 

των ασθενών;  

 

Οι ερωτώντες βουλευτές 

Μάρκου Κώστας 

Αναγνωστοπούλου Αθανασία(Σία) 

Αβραμάκης Ελευθέριος 

Ηγουμενίδης Νικόλαος 

Καφαντάρη Χαρά 

Μάλαμα Κυριακή 

Μεϊκόπουλος Αλέξανδρος 
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Μπάρκας Κωνσταντίνος 

Μωραΐτης Θάνος 

Ραγκούσης Γιάννης 

Σκουρλέτης Παναγιώτης 

Σκουρολιάκος Παναγιώτης 

Χρηστίδου Ραλλία 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 




